# Wireless headphones

### F5 USER MANUAL

## 技术参数:

产品编号 F5

频率范围 20HZ-20KHZ

充电时间 2 小时

蓝牙距离 15 米

蓝牙通话/播放时间 3-4 小时

支持协议 Headset, Handfree, A2DP, AVRCP

充电方式: 5VDC

## Specifications:

1. Model:F5

2. Speaker Frequency:20Hz-20kHz

3. Charging time: 1-2 hrs4. Working range: 15 Ms

5. Talking time/playtime: 3-4hrs

6. Support profiles: HSP/HFP/A2DP/AVRCP

7. Charging voltage: 5V DC

### 耳机充电:

首次使用时,请将耳机和充电仓充满电。要给耳机充电,请将耳机放入充电仓里,充电仓自动为耳机充电。 当耳机充电时,耳机的红灯亮起,当两个耳机都充满电时,耳机的红灯熄灭,同时充电仓的指示灯会熄灭。

## To charge the earphones:

For the first time using, please fully charge the earphones and the power case. To charge the earphones ,Put the earphones into the power case (made sure the case has power) The indicators of the earphones turn red when the earphones are being charged. The indicators will be off automatically when the earphones are fully charged.

## 充电仓充电:

要给充电仓充电时,请使用耳机配带的充电线,将充电线插入充电口并连接到电源。充电时 充电仓指示灯闪烁,充满时充电仓指示灯熄灭。充电完毕后请拔出充电线。

#### To charge the power case:

To charge the power case, using the charging cable comes with the earphone, insert the Cable into the charging port and connect to a power source. The indicator on the case will flash alternately while under charging. The indicator will be off after fully charged. Please pull out the charging cable after the charging is completed.

### 开关机:

从充电仓拿出自动开机或长按 3 秒开机此时机器播报默认语音并进入蓝牙搜索状态(指示灯为红兰灯交替闪烁),放回充电仓自动关机或长按 5 秒关机,此时机器播报默认语音红灯连闪三下后关机。

#### Power on /off:

Manually turn on: Press and hold the earphone for 3s to turn on then will hear a tone then the indicators of earphones will flash red and blue alternately. (or slide them out from the power case .The earphones can be turned on automatically);

Press and hold the earphone for 5s to turn off after hearing a tone(or put the earphone back to the power case).

## 蓝牙模式:

- 1. 两对耳配对:耳机开机后会自动检测搜索并配对另一个耳机。配对成功后,耳机会播报默 认语音提示,单边耳机指示灯为红兰灯对闪,另一个耳机无指示灯。
- 2. 单边耳机连接:每一个耳机都可以作为左右耳机使用,打开一个耳机,耳机的灯光会交替 闪烁红兰灯等待配对。配对成功后,耳机会播报默认语音提示,然后您可以收听音乐并接听/ 拒绝来电。

## Wireless mode:

- 1. Both earphones connection: While both earphones turn on, both earphones could pair automatically. Once paired successful, then you will hear a tone, the indicator of one earphone will flash red and blue alternately, the other one on indicating
- 2. Single earphone Connection:

Each earphone can be used individually. Turn on one of earphones, the indicator will flash red and blue alternately to get ready to pair. After paired then a tone will be heard, then could listen music and answer/reject the call via the earphone.

#### 手机连接:

按照手机设备的说明,打开蓝牙功能,搜索设备名为 F5 然后选择它进行连接。连接成功后,您可以播放音乐并接听电话。

## **Cellphone connection:**

Follow the instruction of your mobile phone, turn on the Bluetooth function on your phone, search the device name "F5" and select it to connect then you could listen to the music and answer the call via the earphone.

## 功能说明:

- 1.耳机待机或音乐状态下,长按任意一边耳机 2 秒:有嘀一声提示后激活语音助手
- 2.来电接听以及挂断电话:来电时单击(任意边)来电拒接:来电时长按2秒(任意边)
- 3. 播放/暂停: 手机连接耳机并播放音乐后,在"播放"下 轻触一次即可暂停或播放(两侧功能相同)。
- 4.下一曲:三击右耳机,双击声音减 上一曲:三击左耳机,双击声音加。

注意: 单耳机使用时: 左右耳机三击均为下一曲,双击声音加(单边耳机只有下一曲和增加音量功能)

#### How to use:

#### 1.Active Voice assistant:

unlocked your phone then press and hold the earphone for 2s to active Siri or voice assistant.(Each side of earphone with the same function)

# 2.Answer/End /Reject the call:

Answer the call :While the earphone connected to your cell phone tap the earphone once to answer while call comes in. Tap once again to end the call.

Reject call: press and hold the earphones for 2s to reject the call.

## 3.Play/Pause:

During playing music, Tap the earphone once under playing to pause or play. (Both side with same function)

## 4.Next track/Previous track:

Next track: Triple tap the "R" earphone to next track

Previous track: **Triple** tap the "L" earphone to previous track

Volume"+"and Volume"-"

1. Volume "+": Double taps the "L" earphone

2. Volume"-": Double tap the"R" earphone

3.

#### Remarks:

While under single earphone mode, only with next track and volume "+"function.

#### **FCC Statement**

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the
following two conditions (1)this device may not cause harmful interference, and (2)
this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.